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PROTOKÓŁ nr LXVI/23 

z sesji, która odbyła się w dniu 21 lipca 2023 roku 

Na sesji obecni byli Burmistrz Miasta i Gminy Morawica – Marian Buras, Zastępca Burmistrza  

Miasta i Gminy Morawica – Marcin Dziewięcki, Sekretarz Miasta i Gminy Morawica – Anna 

Kowalska, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica – Małgorzata Lisicka oraz radni Rady Miejskiej 

w Morawicy według załączonej listy obecności. 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica za 

2023 rok. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2023 – 2027. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/305/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 18 marca 2021 r. w sprawie określenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica, informacji  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonani planu finansowego samorządowej instytucji  kultury za I półrocze roku 

budżetowego. 

5. Zakończenie obrad. 

Przebieg obrad sesji 

Ad. 1 

W związku ze swoją nieobecnością Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Bartosz Kruk, 

zgodnie z § 15 ust. 5 Statutu Miasta i Gminy Morawica wyznaczył do prowadzenia obrad  

i innych czynności z tym związanych Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – 

Pana Tomasza Domagałę.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Domagała otworzył sesję i na podstawie listy 

obecności poinformował, że w sesji uczestniczy 12. radnych (nieobecni: Bartosz Kruk, 

Wiesław Frankowicz, Krzysztof Strąk) i stwierdził prawomocność obrad.  

Wiceprzewodniczący Domagała powiedział, iż z przyczyn technicznych nie jest możliwe 

przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego za pomocą urządzeń umożliwiających 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych. W związku z powyższym 

głosowanie odbywać się będzie w trybie § 38 ust. 1 Statutu Miasta i Gminy Morawica.  

Ad. 2 

Na sesję przybył radny Krzysztof Strąk, w związku z czym w sesji udział bierze 13. radnych 

(nieobecny: Bartosz Kruk, Wiesław Frankowicz). 

Skarbnik Miasta i Gminy Morawicy, Małgorzata Lisicka przedstawiła i omówiła projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2023 rok. 
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Burmistrz wyjaśnił, że zapewnienie w budżecie finansowania tych dróg w 100% z środków 

własnych jest konieczne, gdyż nie ma szans pozyskania na ten cel dofinansowania 

zewnętrznego. Inwestycje te będą realizowane przez spółkę gminną: Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Rekreacji w Morawicy.  

Burmistrz poinformował o wnioskach, które zostały złożone do Fundusz Dróg Samorządowych 

oraz przekazał informację jakie zadania uzyskały dofinansowanie z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Zastępca Burmistrza – Pan Marcin Dziewięcki szczegółowo uzasadnił wzrost kosztów 

dofinansowania z budżetu gminy do inwestycji związanej z rozbudową budynku na stadionie 

zarządzanym przez KS Moravia.  

Radny Robert Żołądek spytał: 

- dlaczego dopiero dzisiaj radni dowiadują się o konieczności dofinansowania w takiej 

wysokości z budżetu gminy i dodał, że wie, że Zastępca Burmistrza wspomniał już o tym; 

- skąd gmina weźmie na ten cel pieniądze; 

- czy zarząd KS Moravia, który jest odpowiedzialny za zmiany w projekcie zapoznał się z tym 

projektem i bierze odpowiedzialność za jego ostateczny kształt. 

Skarbnik Miasta i Gminy Morawica udzieliła wyjaśnień dotyczących dodatkowych środków w 

budżecie. Zastępca Burmistrza oraz Burmistrz udzielili wyczerpujących wyjaśnień na pytania 

radnego Żołądka. 

Radny Żołądek powiedział, że budowa powinna zakończyć się już w zeszłym roku. 

Radny Łukasz Wojda zwrócił się z prośba o wyjaśnienie różnic w projekcie i spytał czy jest 

szansa również na modernizację otoczenia, przede wszystkim wymianę krzeseł na trybunach. 

Burmistrz wyjaśnił, że trybuny zostaną wymienione jeszcze w tym roku oraz udzielił informacji 

co do dalszych planów dotyczących stadionu. Zastępca Burmistrza udzielił szczegółowych 

wyjaśnień do co różnic w projekcie. 

Radny Leszek Cygan spytał o sytuację finansową gminy i jeśli złoży wniosek na realizację 

jakiegoś zadania to rozumie, że pieniądze na ten cel będą zabezpieczone. Radny Cygan dodał, 

że sugerowałby, żeby w przypadkach takich jak dzisiaj zarząd Klubu Moravia lub jego 

przedstawiciele wzięli udział w sesji. Radny Cygan zwrócił się z wnioskiem o przygotowanie 

informacji ile w ostatnich dwóch latach gmina przekazała pieniędzy na KS Moravia, w tym 

koszt budowy budynku na stadionie, koszt hali pneumatycznej itp. koszty związane z realizacją 

zadań KS Moravia.  

Burmistrz udzielił wyczerpującej odpowiedzi.  

Uchwała nr LXVI/621/23 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2023 rok 

została podjęta jednogłośnie.  
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Uchwała oraz wyniki głosowania imiennego sporządzone przez Wiceprzewodniczącego 

Domagałę stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 3 

Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Małgorzata Lisicka przedstawiła i omówiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na 

lata 2023 – 2027. 

Pytań nie było.  

Uchwała nr LXVI/622/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Morawica na lata 2023 – 2027 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała oraz wyniki głosowania imiennego sporządzone przez Wiceprzewodniczącego 

Domagałę stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 4  

Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Małgorzata Lisicka przedstawiła i omówiła projekt 

uchwały w sprawie w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/305/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 18 marca 2021 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica, informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonani planu finansowego 

samorządowej instytucji  kultury za I półrocze roku budżetowego. 

Pytań nie było.  

Uchwała nr LXVI/623/23 w sprawie w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/305/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 18 marca 2021 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica, informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonani planu finansowego 

samorządowej instytucji  kultury za I półrocze roku budżetowego została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała oraz wyniki głosowania imiennego sporządzone przez Wiceprzewodniczącego 

Domagałę stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 5 

Wiceprzewodniczący Tomasz Domagała zakończył obrady LXVI sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokolant: Anna Kowalska  


